



LE PARIS DE LA BELLE ÉPOQUE

Samedi 7 février 2026
Saturday, February 7, 2026

Visite culturelle en anglais | Cultural tour in English

PROGRAMME DE LA VISITE

La Belle Époque désigne une période de prospérité et d'optimisme en France, entre la fin du XIX^e siècle et le début de la Première Guerre mondiale. Elle est marquée par un important essor économique, des avancées scientifiques et techniques, ainsi qu'un foisonnement culturel et artistique.

Plongez dans le fourmillement du Paris de la Belle Époque et suivez notre guide passionnée d'histoire à travers des lieux parisiens mythiques : théâtres, passages couverts et brasseries historiques.



Samedi
7
février

*Option à 13h30 : Visite du célèbre musée Grévin et ses personnages en cire

15h : Début de la promenade guidée (en anglais) sur les Grands Boulevards

17h : Pause dans une brasserie historique

18h : Fin de la visite

PROGRAM OF THE TOUR

Saturday
February
7

The “Belle Époque” refers to a period of prosperity and optimism in France, from the late 19th century to the outbreak of the First World War. It was marked by significant economic growth, major scientific and technological advances, and a flourishing of cultural and artistic life. **Immerse yourself in the hustle and bustle of Paris during the Belle Époque and follow our passionate guide through legendary Parisian locations: theaters, covered passages, and historic brasseries.**

Option at 1:30 p.m.: Visit of the famous Grévin Wax Museum

3 p.m.: Start of the guided walking tour (in English) on the Grands Boulevards

5 p.m.: Tea time at a historic brasserie

6 p.m.: End of the tour



“PARIS DURING THE BELLE ÉPOQUE”

SATURDAY, FEBRUARY 7, 2026

3 p.m. - 6 p.m.

29€ (guided tour + hot beverage & pastry)

(+24€ with the Musée Grévin option at 1:30 p.m.)

> Register online

with the QR code on the front

page

or on www.science-accueil.org